
22/2 2024 Bestyrelsesmøde 

Alle tilstede undtagen Frederik 

Henning fra KBS var også tilstede.  

 

Regnskabet blev gennemgået og der er ingen spørgsmål omkring det. 

Budgettet forventes underskrevet og bestyrelsen har ingen indvendinger 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst (recap!!)  (>^^)> 

2. Instagram 

3. Økonomi 

4. Beboerforslag 

a. Vilde blomsterbede – Ralf 

b. Spørgsmål om bærbuske (Katrines ældgamle beboerforslag) 

5. Opfølgning 

6. evt: 

 

Glasforsikring: afventer tilbud fra topdanmark. (dækker ødelagte kogeplader og vinduesGLASSET) 

Varmemester: forventet ansat 1. april. Ansættes han IKKE per første april, betaler vi naturligvis ikke for en 

service vi ikke får. 

Der reguleres aconto (vand, varme, el pr. første april) 

 

Note til vilde blomster 

- tjek ambitionsniveau (katrine tager den) 

- Tjek hvad KBS siger om moneys og græsslåmaskineaftale. 

Bærbuske: ingen ny status 

 

Opfølgning af bebogerlageret: byggesag. Kan/må det blive andet end lager? Få professionelle til at hjælpe 

med at gennemskue tilladelser og sager 

 

 


